



16th ANNUAL SHROVE TUESDAY

PANCAKE SUPPERSponsored by St. Mary
the Virgin, Blackburn Hamlet

February 23, 1993 5:00 - 7:00 PM

Louis Riel High School

Children & Seniors \$2.00
Adults \$3.00 - Families \$9.00

Tickets Available at the Door

DECEMBER 17, 1992 - 7:30 PM

LE 17 DÉCEMBRE 1992 - 7H30

MINUTES

Steve reviewed the agenda for the evening and the Minutes of the previous meeting were approved.

DIRECTORS REPORTS

PRESIDENT: Steve received some telephone calls from residents regarding traffic at the Hornets Nest during the soccer season. Steve questioned the matter and asked whether we should write to the NCC or the RCB to have the parking lot expanded. Jim Campbell is to follow-up.

VICE-PRESIDENT: Neil discussed the status of the new Recreation Centre. Neil met with the City to discuss a survey for the community centre. A meeting is to be held on January 11, with Blackburn groups (Optimist Club) to discuss the needs and the programs to fit in the Community Centre. Neil also mentioned about other developments in the community. The owners of Wallys Restaurant invited Steve to discuss building a new bingo hall. A meeting is to be scheduled for further discussion.

SPORTS: Jim suggested that the BCA allocate an extra \$100 to the RCB for the scheduling and supervision of the rink monitors. This was agreed to.

DAY CAMP: Colleen suggested that we start advertising for Day-Camp councillors and Directors. The interview questions and skill ratings are to be set-up and a new policy guideline is to be established.

Colleen also requested some money to purchase 4 new basketball hoops. She is to obtain pricing.

COMPTE-RENDU

Steve a révisé l'ordre-du-jour de la soirée et le compte-rendu de la réunion précédente a été approuvé.

RAPPORTS DES MEMBRES

PRÉSIDENT: Steve a reçu des appels téléphoniques des résidents de la communauté concernant la circulation des automobiles à l'endroit "Hornets Nest" durant la saison du soccer. Steve a posé la question et se demandait s'il ne devrait pas écrire à la CCN ou le RCB pour l'agrandissement du terrain de stationnement. Jim doit fera le suivi.

VICE-PRÉSIDENT: Neil a discuté de l'état de la situation du nouveau Centre communautaire. Il a rencontré un représentant de la Ville pour discuter du sondage. Une autre réunion aura lieu le 11 janvier prochain avec divers groupes d'intérêts (Club Optimiste) pour discuter des besoins et des programmes. Neil a aussi discuté des autres développements dans la communauté. Les propriétaires du Restaurant Wallys ont invité Steve pour discuter de la construction d'un nouveau Centre de Bingo. Une autre réunion doit avoir lieu pour discuter du projet.

SPORTS: Jim suggère que l'ACB remète 100\$ de plus au RCB pour l'établissement des horaires et la supervision des moniteurs de la patinoire. Ceci a été approuvé.

CAMP D'ÉTÉ: Colleen a suggéré que l'on publie des annonces pour la dotation des postes de conseillers et directeurs pour le camp d'été. Les lignes directrices et politiques devraient être définies pour les critères d'aptitudes et les questions de l'entrevue. Colleen a fait la demande de fonds pour acheter 4 nouveaux paniers à Basketball.

ENVIRONMENT ISSUES:

Jim received a telephone call from Eugene Bellemare, M.P., concerning the NCC land use. Mr. Bellemare advised us that NCC is presently putting on hold all future plans for the development of land use from Blackburn Hamlet are to the Bypass. Jim suggested that we invite Mr. Bellemare at our next meeting to discuss this issue further. Steve agreed.

There being no other business, the meeting was adjourned at 10:00 PM.

Next BCA Meetings:

January 21, 1993, Budget Review
February 18, 1993 - Review of 93/94
Executive
March 15, 1993 - Annual Budget Mtg.

ENVIRONNEMENT:

Jim a reçu un appel téléphonique de Eugene Bellemare, député, au sujet de l'utilisation des terrains de la CCN. Monsieur Bellemare nous a informé que la Commission est en train de réviser leur politique et plan opérationnel pour le développement de leur terrain. Cette révision inclura les terrains entre Blackburn et le Bypass. Jim a suggéré que l'on invite le Député à notre prochaine réunion afin de discuter de ce sujet. Ceci a été approuvé.

La réunion s'est terminée à 10h00.

Prochaines réunions:

Le 21 janvier 1993, Revue du Budget
Le 18 février, 1993 - Revue de
l'Exécutif 93/94
Le 15 mars, 1992 - Réunion annuelle
du budget

GLOUCESTER PUBLIC LIBRARY - BLACKBURN HAMLET BRANCH



Gloucester

Public Library / Bibliothèque Publique

STORYTIME: for 3-4 year olds (English) Wednesday morning 10-11 a.m. Thursday morning 10-11 a.m. Registration is required. Registration held on the 15th of every month at 1 p.m. at the library.

Français - La succursale de Blackburn Hamlet offrira une heure de conte en français pour les enfants âgés 3-4 ans. On offrira des jeux, des contes et un court bricolage, le jeudi matin de 10 heures à 11 heures.

TRADING CARD CLUB: Every second Monday at 4:00 p.m. Ages 16 years and under.

CHESS CLUB: Every Thursday at 4:00 p.m. Everyone is welcome.

INVESTORS GROUP: A consultant from the Investors Group will hold a free seminar on RRSPs and financial management at the Library, Wednesday, February 17, 1993 at 7:00 p.m.

BLACKBURN YOUTH AND THE YOUNG AT HEART: Matthew Hunt, a Blackburn resident, will talk about his experiences with Canada World Youth. Matthew will present slides and his experiences working in British Columbia and Indonesia last year. He will also explain to anyone interested, how to become involved in the Canada World Youth Program, such as resume tips, and finding sponsors. Seminar Tuesday, February 16, at 7:30 p.m.